



Defendo

الورق المعالج بمضادات طبيعية للبكتيريا مقاومة التلوث دافع عن نفسك والبيئة

Treated paper with NATURAL ANTIBACTERIAL resistant to contaminations

DEFEND YOURSELF and THE ENVIRONMENT

<u>Defendo</u>

Kitchen towel roll

لفة مناشف المطبخ



0	3	_
	100	
V	25x26	
0	1x20	
	20	

AS3100ESP

AS120ESP



0	3
	120
V	22,5x22
0	1x12
111	44

Folded kitchen towel

منشفة مطبخ مطوية AV2400ESP



0	2
0	120
N.	20,6x22
0	1x20
	36

رعاية شخصية

Personal care

VW2100ESP



TW490ESP

Fazzoletti Handkerchiefs



0	4
0	9x10
V	20,5x20
0	1x24

60

Multipurpose

متعدد الأغراض

M80ESP

M20LESP





0	2
	333
V	20,5x30
0	1x6
111	55





800
22,5x22
1x3
44

MB3400ESP



0	3
	400
N.	23,7x30
0	1x2
111	48

Toilet paper

ورق التواليت

T43ESP





Folded toilet paper



0	2
0	240
V	11x20,5
8	1x20
	36

IF4800ESP



تشتهر الفضة بخصائصها المضادة للميكروبات منذ العصور القديمة. تستخدم مشتقات الفضة كمكونات فعالة في الأجهزة الطبية. توفر الفضة نشاطًا مضادًا للميكروبات مرنًا حتى عند التركيز المنخفض

Silver is know for its antimicrobial properties since ancient times. Silver derivates are used as active ingredients in medical devices. Silver provides resilient antimicrobial activity even at low concentration.

يتم إنتاج خط DEFENDO بتقنية ورق فضي صديق للبيئة ®، استنادًا إلى مكون نشط يحتوي على الفضة مع نشاط مضاد للميكروبات. أصبحت منتجاتنا الورقية آمنة وصحية، مما يحمى المستخدمين والبيئة.

The product line DEFENDO® is produced with Eco Silver Paper® technology, based on an active ingredient containing silver with antimicrobial activity. Our paper products become SAFETY AND HYGIENE DEVICES, protecting the users and the environment.

احترافي

Professional



0	2
	175
V	60x40
0	1x6
111	32

L6070ESP

Lenzuolino piegato Medical sheet roll لفة الورقة الطبية



0	2
0	120
V	16,5x20,5
0	1x40
4	24

TV2ESP

Tovaglioli piegati Folded napkins منادیل مطویة



9	2
	/
V	20,5x150m
0	1x6
	48

M150ESP

Autocut أو توكوت



الورق عبارة عن مصفوفة طبيعية ، وبالتالي يمكن أن تكون الميكروبات موجودة بالفعل في ألياف السليلوز التي تتكون منها: علاوة على ذلك ، يصبح الإنتاج والتخزين غير المحميّين مصدرًا للتلوث الميكروبي. مع إجراءات الإنتاج التقليدية ، لا يمكن استبعاد خطر التلوث.

تقلل تقنية ® Eco Silver Paper من الشحنة البكتيرية الموجودة على الورق وتضمن أعلى مستوى من الأداء الصحى.

•يستمر أداء النظافة بمرور الوقت وينشط حتى بعد 24 شهرًا من الإنتاج.

•يمكن استخدام منتجات @Defendo بأمان تام عند ملامستها للأغذية المعتمدة.

•منتجات ®Defendo تحترم البشرة: تم اختبارها من قبل أطباء الجلدية.

• تسمح لنا تقنية ® Eco Silver Paper المعتمدة والضوابط التحليلية بضمان الخصائصر
المعلنة لكل دفعة إنتاج.

Paper is a natural matrix and therefore microbes can already be present in the cellulose fiber that composes it; moreover, unprotected production and storage become a source of microbial pollution. With traditional production procedures, the risk of contamination cannot be excluded.

The Eco Silver Paper® technology reduces the bacterial charge present on the paper and guaranting the highest hygienic level performance.

- The hygiene performance lasts over time and is active even after 24 months from production.
- Defendo® products can be used in total safety in contact with food as certified.
- Defendo® products respect the skin: they are dermatologically tested.
- The validated Eco Silver Paper® technology and analytical controls allow us to ensure the declared properties for each production batch.







يجب الدفاع عن البيئة التي نعيش فيها وحمايتها لأن الكثير .ضعيف ومعرض لخطر السلوك البشري المهمل رفاهية الكوكب مهمة لكل واحد منا وتبدأ باختياراتنا اليومية

• المواد الخام المستخدمة في إنتاج منتجاتنا تأتي من غابات تدار بطريقة مسؤولة. • بفضل حجم ووزن موادنا ، يتم تسهيل الاستهلاك المسؤول.

العبوات صديقة للبيئة بفضل استخدام كميات أقل من البلاستيك والكرتون المعاد تدويره.
النوى والبلاستيك القابل لإعادة التدوير والمعاد تدويره بنسبة 100٪ من البحار والمحيطات.
بفضل مشروع Tree-Nation ، تشارك منتجات ® Eco Silver Paper في إعادة تشجير الكوكب.

The environment in which we live must be DEFENDED and PROTECTED because extremely vulnerable and put at risk from careless human behaviour. The well-being of the planet concerns each of us and begins with our daily choices.

- The raw materials used for the production of our products come from responsibly managed forests.
- Thanks to the size and weight of our articles, responsible consumption is facilitated.
- The packages are eco-friendly thanks to the use of less plastic and recycled cardboard cores and 100% recyclable and recycled plastic from the seas and oceans.
- Thanks to the Tree-nation project, Eco Silver Paper® products participate in the reforestation of the planet.









Limena (PD) Italy



info@ecosilverpaper.com info@esprosrl.com www.ecosilverpaper.com direct line: +39 349 1003324



